
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fiskeri og ligestilling

Dato: 12. december 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 314

Der er risiko for, at der bliver overfisket, når man overgår fra et landingskvotesystem til et

fangstkvotesystem i 2019. Ved rådsmødet (landbrug og fiskeri) – fiskeridelen - den 17. og

18. december 2018 kan Ministerrådet derfor enten fastsætte en TAC, hvor der er fratruk-

ket forventet udsmid, eller pålægge medlemslandene at sørge for, at de nationale fangst-

kvoter overholdes, og at dette kontrolleres og sanktioneres. Vil ministeren oplyse, hvilke

initiativer ministeren vil tage for at minimere risikoen for, at der overfiskes, når man over-

går fra et landingskvotesystem til et fangstkvotesystem i 2019? Spørger ønsker et hurtigt

svar, da det skal bruges til at tage stilling til afgivelse af mandat til rådsmødet.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Simon Kollerup (S).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 13. december 2018.

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Simon.Kollerup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
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